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Vragen van het lid Van Gent (GroenLinks) aan de minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties en de staatssecretaris van Economische Zaken, 
Landbouw en Innovatie over de koraalriffen bij Saba (ingezonden 10 mei 2011). 

Vraag 1
Kent u de berichten over het afsterven van het grootste koraalrif in Nederland 
bij Saba?1 Wat is uw reactie op het onderzoek van het wetenschappelijk 
instituut Imares (Universiteit Wageningen)? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat alles op alles moet worden gezet om dit proces van 
afsterven van het koraalrif bij Saba te stoppen en in te zetten op herstel? Wat 
gaat u daarvoor doen? 

Vraag 3
Gaat u zich nationaal en internationaal sterk maken om klimaatverandering te 
stoppen aangezien dit verdergaande gevolgen heeft onder andere voor de 
koraalriffen bij Saba door periodes van warm zeewater, dat te wijten is aan 
klimaatverandering? 

Vraag 4
Kunt u verzekeren dat het beheer en toezicht van de koraalriffen bij Saba op 
een juiste en goede manier plaatsvinden? Kunt u precies aangeven op welke 
wijze dat nu gebeurt? 

Vraag 5
Kunt u ook aangeven hoe het ervoor staat met de andere koraalriffen bij de 
Antilliaanse eilanden behorende tot het Koninkrijk der Nederlanden? Kunt u 
aangeven hoe daar het beheer en toezicht zijn geregeld?

1 Onderzoek van de Universiteit Wageningen (Erik Meesters) en div. publicaties (Amigoe, Nos, 
Telegraaf, Volkskrant)
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